
 

Fylkesutvalgets behandling av sak 304/2020 i møte den 03.11.2020: 

Vedtak: 
1. Fylkesutvalget mener Gausdal kommune har gjort et omfattende og godt arbeid med 

revisjon av kommuneplanens arealdel. 

  

2. Fylkesutvalget mener planforslaget ved annen gangs høring samsvarer bedre med 

nasjonale forventninger for regional og kommunal planlegging og statlige føringer for 

samordnet areal og transportplanlegging. Forslaget synes også bedre tilpasset forventet 

befolkningsutvikling i kommunen. 

  

3. Fylkesutvalget støtter i hovedsak endringene som er foretatt for nye boligområder mellom 

første og andre gangs høring, og frafaller innsigelsen til byggeområde Klufta (B02) i Follebu. 

Byggeområdet er nå tatt ut av planforslaget. Fylkesutvalget opprettholder anbefalingen om å 

knytte rekkefølgebestemmelse til B03, slik at dette feltet bygges ut etter tidligere avsatte 

boligområder i Follebu jfr. statlige føringer for samordnet areal og transportplanlegging. 

  

4. Fylkesutvalget ser at den ønskede utviklingen i Gausdal kan medføre betydelig økning av 

trafikk på fylkesvegen, men støtter Gausdal kommune i å ta ut samferdselslinje for FV 255 

på østsiden av Follebu sentrum. Fylkesutvalget anbefaler en konsekvensutredning av dette 

for å belyse nødvendige trafikksikkerhetstiltak for dagens FV 255. 

  

5. Fylkesutvalget mener planforslaget kun delvis ivaretar hensynet til det historiske elgtrekket 

i områdene Roasetra (F06E), Finntjernmorka (F07E) og Synstgardsetra (F08E). 

Fylkesutvalget anbefaler at det i planbestemmelsene stilles særskilte krav til tidspunktet for 

anleggsvirksomhet i området for å kunne ivareta naturmangfoldlovens §9 om føre-var 

prinsippet, på bakgrunn av manglende kunnskapsgrunnlag om elgtrekkets påvirkning av 

anleggsvirksomhet og fritidsbebyggelse. 

 

Behandling: 
Fylkesutvalget foretok befaring i området 27. oktober.  

  

Rune Øygarden (H) fremmet forslag på vegne av H og FrP 

Punkt 4 strykes.  

  



Aud Hove (Sp) fremmet forslag på vegne av Ap og Sp:  

4. Fylkesutvalget ser at den ønskede utviklingen i Gausdal kan medføre betydelig økning av 

trafikk på fylkesvegen, men støtter Gausdal kommune i å ta ut samferdselslinje for FV 255 

på østsiden av Follebu sentrum. Fylkesutvalget anbefaler en konsekvensutredning av dette 

for å belyse nødvendige trafikksikkerhetstiltak for dagens FV 255.  

  

Votering: 
Fylkesrådmannens innstilling punkt 1, 2, 3 og 5: Enstemmig vedtatt.  

Punkt 4 fremmet av Hove (Sp) ble vedtatt mot 3 stemmer (H og FrP) som ble avgitt for 

forslag fremmet av Øygarden (H).  

  

 


